

2019中国国际实验室规划、 建设与管理大会

China International Congress on Laboratory Design,
Construction and Management

2019年11月6-7日
November 6th-7th, 2019

上海浦东嘉里大酒店
Kerry Hotel, Pudong, Shanghai



实验室相关人员高级研修班

Senior Training for Laboratory Related Personnel

2019年11月7日
November 7th, 2019

地点：上海浦东嘉里大酒店
Venue: Kerry Hotel, Pudong, Shanghai

培训单位：上海市质量和标准化研究院
Lecturer from: Shanghai Institute of Quality and Standardization

2019-11-07

- | | |
|-------------|---|
| 09:00-10:30 | “质量的基础，基础的质量”
——简析国家质量基础设施建设
Analysis of Quality Foundation and Construction
of National Quality Infrastructure |
| 10:30-11:00 | 茶歇与交流 Tea Break & Communication |
| 11:00-11:45 | “全新的SI基本单位” ——关于仪器设备量值溯源活动的最新变革。
Introduction of New SI Basic Units and Development of Equipment Value Traceability |
| | 午餐与休息 Lunch & Rest |
| 13:00-14:30 | 医学实验室认可领域相关的法律法规介绍、医学实验室认可现状及发展趋势
Introduction of Laws and Regulations in the Medical Laboratory Accreditation. Introduction of Current Status and Development of Medical Laboratory Accreditation. |
| 14:30-15:00 | 茶歇与交流 Tea Break & Communication |
| 15:00-16:30 | CNAS-CL02: 《医学实验室质量和能力认可准则》在仪器、设备、试剂和耗材方面的要求解析及常见的不符合项
The Analysis of Non-conformities and Requirements of the Accreditation Criteria for Medical Laboratory Quality and Competence in Instruments, Equipment, Reagents, and Consumables. |

* 以现场为准



扫码点击“Labtech大会”报名